
Protokoll för Linköpings Hundungdom 2024-10-23 (9)

Närvarande styrelsemedlemmar: Yvonne Öster, Rolf Gustavsson, Ing-Christin Lindblom,
Malin Öster, Olivia Gustafsson, Elin Fahlander På distans: Sofie Uppman Bruce, Hanna
Hedlund (adjungerad)

1 Val av
justerare

Styrelsen valde Elin Fahlander till justerare

2 Föregående
protokoll

Föregående protokoll 240925 (nr 8) godkändes

3 Kassarappor
t Resultatet för september: +4481 kr

Ackumulerat resultat januari-september: +9573 kr

Vi har i september också betalat containern till plan 1 (33 000 kr ca) men
den avskrivs på fem år och kommer att påverka årsresultatet med -6500 kr i
slutet av året.

4 Att göra
enligt
föregående
protokoll:

Rolf Gustavsson meddelar belysningsgruppen om att inköp är ok samt att
ljusslingorna är inköpta. Montera i hallen och arbeta vidare med
utomhusbelysningen Allt utom utomhus är KLART!

Pr-gruppen ser till att all info från klubben kommer både på sociala medier
och hemsidan TAS BORT

Rolf Gustavsson fortsätter jobba på att söka bidrag. Ing-Christin och Rolf
ansöker om läger 2025 till Westmanska fonden FORTGÅR

Sofie UppmanBruce kontaktar fastighetsskötarna kring att bygga ramp för
gräsklipparen. De är kontaktade och ska kontakta Yvonne för vidare info.
KLART (Det som saknas är ett lås, IngChristin ser till att det kommer på
plats)

Sofie UppmanBruce, Rolf Gustavsson, Pauline Siljegren börjar planera
funktionärsfest. PÅBÖRJAT

Sofie UppmanBruce, Elin Fahlander, Yvonne Öster fixar menslåda med
innehåll och text, potta samt skötbord. Sofie kontaktar fastighetsskötarna
för att sätta upp skötbord på toaletten. Ing-Christin köper potta.
PÅBÖRJAT (pottan är inköpt)

Halvdörr avgränsning till köket. Sten är inkopplad på frågan. PÅGÅR

Pauline Siljegren fixar en anslagstavla PÅGÅR

Sofie Uppman Bruce fixar en infolapp om att vi bara tränar hund i hallen
PÅGÅR

https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/679727586/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/693444144/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/693444144/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/679727586/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/100015682869676/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/693444144/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/639468245/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/681050949/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/693444144/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R


Yvonne Öster fixar en infolapp att dela ut på kurser. Alexandra Troulioti får
detta uppdrag.

Sofie Uppman Bruce tar vidare kontakt med LBK angående hyra av
tidtagning PÅGÅR

Elin Fahlander fixar hjul till gamla balansen. Kontakt tagit med svetsare, ej
fått svar - återkommer!

Rolf Gustavsson kollar möjlighet att kunna hissa upp nya balansen i taket.
PÅGÅR

Anmälda
mötesfrågor

5 Prioritera
påbörjade
projekt innan
nästa årsmöte

Beslut; Styrelsen beslutar att vi gör klart de påbörjade projekt vi startat
under året. Dessa är rallyboden (Olivia kollar med sektionerna vad man vill
ha i boden), byta dörr på hallen, möblera om hallen, funkionärsfesten samt
utebeslysningen.

6 Intresse för
presentkort
och klippkort
på Boka Mera

Beslut; Styrelsen beslutar att vi kan använda oss av den tjänsten
Presentkort. Framförallt till de som vill nyttja sina funktionärspoäng för
hallhyra eller som gåvor vid årsmötet. Olivia ber Tanja kolla hur detta
fungerar.

7 Noggrannare
kontroll av
betalningar

Beslut; Vid inköp av varor över 5000 behöver man ta personlig kontakt
med kassören för att undvika bedrägeriförsök som nyligen skett via mail.

8 Börja
använda nya
dörren

Beslut; Styrelsen beslutar att den nya dörren börjar användas 1 november.
Olivia ber Tanja skriva ut det i sms-utskicken vid bokning. PR-gruppen
lägger ut denna info på bokningssidan och i våra sociala medier. Yvonne
meddelar instruktörerna om dörrbytet.

9 Hinderinköp Beslut; Styrelsen beslutar att köpa in 15 st nya hinder. Agilitysektionen får
i uppdrag att köpa in dessa, med leverans under våren.

10 Hur får vi
medlemmarn
a att göra
uppgifterna i
att-göra listan

Beslut; Styrelsen beslutar att det ska bli lättare att fylla i sina
belöningspoäng när man gjort uppgifter. Elin gör en QR-kod så det ska bli
lättare att registrera sina poäng. Vidare beslutar vi att i januari bokar upp
datum för årets fixardagar. Sofie tar fram ett förslag.

11 Träningstider
efter tex
städdagar

Beslut; Styrelsen beslutar att blir det tid över i hallen på tex fixardagen får
medlemmarna (som deltagit) träna fritt på den tiden. Vi erbjuder ingen
annan tid som kompensation

12 Medlemsomr
östning
gällande
balansen i
hallen

Beslut; Styrelsen beslutar att fr.om. 10/11 tidigast 6/4 kommer vi ha
balansveckor i hallen. Jämna veckor kommer balansen vara uppställd längs
med en långsida i hallen och udda veckor är balansen nermonterad..
Agilitysektionen får i uppdrag att varje söndag 21.00-21.30 sätta upp och ta



ner balansen. De ombesörjer ett schema. Balansen kommer upp första
gången sön 10/11.

13 Funktionärsfe
st

Beslut; Vi beslutar att ha festen 16/11. Hallen bokad 14.00 (lör) - 10.00
(sön)

14 Förslag på
informationsf
older från
Alexandra

Beslut; Alexandra får i uppdrag att ta fram en folder som vi godkänner på
nästa möte.

15 Brevet från
Cecilia

Beslut; Rolf får i uppdrag att svara på Cecilias brev.

22 Rapporter
från
sektionerna

Agility: Hinderflytt gick bra och är avklarad. Många nya punkter på
att-göra lista. Dock väldigt svagt intresse för att göra punkterna. Ny
Sabina-kurs i vår planeras. Agilitydygn vinter + vår planeras. Nya
medlemmar i sektionen (ungdomar) inget svar från svetsaren ang rödblå
balansen- avvaktar ytterligare. Funderar på att arrangera noll-klass. Bokat
domare och inlagd i Agida tävling i kl 1 och 3 6-7/6 2025
Rally: haft 2 tävlingar. En tävling kvar. KM 4/12. 4 tävlingar i vår inlagda
o ansökta (17/1, 28/2, 14/3, 23/5)
Lydnad: Vill ha kvar rallyboden. KM 6/12
Freestyle: Laget Nya Macrameklubben (Erika Johansson och Anna
Hertzman) kom 2a på SM i TtM. Haft samträning. Överlevt jättetävling
(5/10) med bara nöjda tävlande. B-klasser plus TTM är inställda 23/11 för
att få en drägligare dag. Önskar hålla tävling fre 9/5 2xHtM 1, 2xHtM,
2xTtM. Kan de hålla KM 7/12?
Hoopers: Nya medlemmar. Har haft samträning. KM på gång. Vill gärna
hålla kurser
Nosework: Kör 2 samträningar i höst. KM på gång, datum kommer.
Ungdomssektionen: Ingen rapport inkommen
Stugan och fiket: Fiket önskar få veta om tävlingar lite mer i god tid
Sponsring: Lotta Nilsson är ny i sponsringsgruppen
Utbildning: Ingen rapport inkommen
PR: Nya medlemmar

23 Förslagslådan
/ inkomna
skrivelser

Klubbenkät på mailen. Ska vara klart 15 jan. Yvonne får uppdraget

24 Övriga
frågor:

25 Nästa möte: Torsdag 28/11 klockan 18:00 i klubbstugan.

26 Avslutning av
mötet.

Yvonne avslutade mötet.



Mötesordförande: Justerare:

……………………………………… ………………………………………


